



BAHRAIN
MIDDLE EAST
BANK
بنك البحرين والشرق الأوسط

YOUR TRUSTED BANKING PARTNER

**Public Announcement relating to Bahrain
Middle East Bank B.S.C.**

إعلان عام متعلق ببنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب.

22 November 2018

٢٢ نوفمبر ٢٠١٨

In continuation of the announcements made on the Bahrain Bourse on 15 November 2018, Bahrain Middle East Bank B.S.C. (the "Bank" or "BMB") would like to inform the shareholders of that BMB has received on 15 November 2018 from the CBB additional formal directions to implement the following:

تعبيراً على الإعلانات التي تم نشرها على بورصة البحرين في ١٥ نوفمبر ٢٠١٨، يود بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب. ("البنك") أن يعلن لمساهميهِ عن استلام توجيهات رسمية إضافية من مصرف البحرين المركزي بتاريخ ١٥ نوفمبر ٢٠١٨ لتنفيذ ما يلي:

1. The Board of Directors must resign immediately
2. CEO and CFO to step down immediately from their positions as they are not considered by the CBB as fit and proper
3. The Bank must increase its shareholder's equity before the end of this year
4. The Bank must terminate dealing with specified trade finance related parties

١- يجب على أعضاء مجلس إدارة البنك الاستقالة فوراً

٢- يجب على المدير التنفيذي والمدير المالي التنحي عن مناصبهم فوراً حيث أن مصرف البحرين المركزي يعتبرهم غير مؤهلين

٣- يجب على البنك زيادة حقوق الملكية قبل نهاية هذا العام

٤- يجب على البنك إنهاء التعامل مع أطراف معينة عاملة في مجال التمويل التجاري ذات علاقة بالبنك

Further, as a result of identified violations and irregularities, the CBB is unable at present to comment on the Bank's quarterly financial statements as of 30 September 2018.

علاوة على ذلك ونتيجة لتجاوزات والمخالفات التي حددها مصرف البحرين المركزي، لا يمكن لمصرف البحرين المركزي في الوقت الحالي التعليق على البيانات المالية الفصلية للبنك للفترة المنتهية ٣٠ سبتمبر ٢٠١٨.

Mr. Mohamed Alhusaini – Head of Compliance

السيد محمد الحسيني – مدير الإلتزام

Duly authorized signatory for and on behalf of
Bahrain Middle East Bank B.S.C.

المفوض بالتوقيع باسم ونيابة عن
بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب.

